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Θεσσαλονίκη, 13/05/2020

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Τουρισμού
Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ:    «Ένταξη  τριτέκνων  και  πολύτεκνων  οικογενειών  σε  Προγράμματα  Κοινωνικού
Τουρισμού»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

σύμφωνα με την επιστολή υπ’ αρ. πρωτ. 308/6-5-2020, της Ανώτατης Συνομοσπονδίας Πολυτέκνων
Ελλάδος  («ΑΣΠΕ»),  η  οποία  απεστάλη  στο  Υπουργείο  Τουρισμού,  οι  πολύτεκνες  οικογένειες
αντιστέκονται στην υπογεννητικότητα και για αυτό, μέλημα και υποχρέωση της Πολιτείας, βάσει
των διατάξεων της παρ.2, του άρθρου 21, του Συντάγματος, είναι η κατοχύρωση κάθε δικαιώματος
ειδικής φροντίδας προς αυτές, στο πλαίσιο του κοινωνικού Κράτους Δικαίου. Η «ΑΣΠΕ», έχοντας
ως  μέλη  της  103  Συλλόγους  Πολυτέκνων,  που  δραστηριοποιούνται  σε  όλη  τη  Χώρα  και
εκπροσωπώντας, πανελλαδικά, 208.000 περίπου πολύτεκνες οικογένειες, απευθύνει έκκληση προς
την  Πολιτεία,  προκειμένου  αυτή  να  λάβει  αποφάσεις,  οι  οποίες  θα  σχετίζονται  με  τις  εξής
προτάσεις:  α) διεύρυνση προγράμματος Κοινωνικού Τουρισμού, με την ένταξη σε αυτόν και των
πολύτεκνων οικογενειών, β) ένταξη των πολύτεκνων οικογενειών στον εν λόγω, χωρίς όρους και
προϋποθέσεις, παρά μόνο με την απόδειξη της πολυτεκνικής ιδιότητας και γ) άρση του περιορισμού
για τις πολύτεκνες οικογένειες, της ανά διετία χρήσης των κουπονιών Κοινωνικού Τουρισμού, όχι
μόνο για φέτος, αλλά εφεξής.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες νομοθετικές πρωτοβουλίες, ώστε να ικανοποιήσετε τα
δίκαια αιτήματα των πολύτεκνων οικογενειών, ως άνω, καθώς και των αντίστοιχων τρίτεκνων -τα
οποία είναι και συναφή με των πολυτέκνων, εξασφαλίζοντας, εκ της ικανοποίησης των σχετικών
αιτημάτων για Κοινωνικό Τουρισμό, μια προοπτική σοβαρής εναλλακτικής ενίσχυσης της  εγχώριας
τουριστικής  κίνησης,  κατά  την  τρέχουσα  δυσοίωνη  τουριστική  περίοδο,  δεδομένης  της
αναζωπύρωσης οικονομιών  κλίμακας  που θα  προκύψουν,  στις  μετακινήσεις,  στην εστίαση,  στα
καταλύματα και στον κύκλο εργασιών της τοπικής λιανικής αγοράς των διαφόρων προορισμών της
χώρας μας, που θα υποδεχθούν τις ως άνω πολυμελείς οικογένειες;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Απόστολος Αβδελάς


